
  

 

 

 

 

The Permanent Missions to the United Nations of France and Japan, in collaboration with the Permanent 

Missions to the United Nations of Thailand, Benin and Chile are honored to invite you to: 

Universal Health Coverage: How to implement and measure it  
 Country Case Studies and Lessons 

 

Monday, April 14, 2014 | 10:00 AM – 1:00 PM 

Conference Room 1 (CB) | UN Headquarters, New York  

 

 

This event will focus on successful implementation of universal health coverage 

(UHC) in several countries. Panelists will demonstrate the importance and 

feasibility of ensuring that everyone has access to primary health services without 

financial risk. Country representatives will discuss how their countries expanded 

quality primary healthcare and developed sustainable financing models. The World 

Health Organization and the World Bank Group will discuss implementation and 

monitoring of UHC. 

 

An interactive discussion will allow the audience to ask questions about implementing and monitoring 

UHC, and discuss the links between health and the sustainable development agenda. 

 

PROGRAM 
 
 

OPENING REMARKS 
Mr. Hiroyuki Yamaya, Director of Global Health Policy Division, International Cooperation Bureau, 

 Ministry of Foreign Affairs of Japan 
Ms. Corinne Brunon-Meunier, Deputy Director of Global Public Goods and Development,  

Ministry of Foreign Affairs of France 
 

PANEL 1: IMPLEMENTATION 
Dr. Mongkol Na Songkhala, former Minister of Public Health of Thailand 

Dr. Dorothée A. Kinde-Gazard, Minister of Health of Benin  
Dr. David Evans, Director of Health Systems Governance and Financing, World Health Organization 

Questions & Answers 
 

PANEL 2: MONITORING 
Dr. Jeanette Vega, Director of FONASA, Chile’s National Health Fund 

Dr. Tim Evans, Director of Health, Nutrition and Population, World Bank Group 
Questions & Answers 

 
Moderator: M. Michael Myers, Senior Policy Officer, The Rockefeller Foundation 

 
Discussant: Save the Children 

 

Please RSVP by Thursday, April 10, 2014 to eugenie.pierre-justin@diplomatie.gouv.fr, and note if you 

need a UN badge to enter the UN headquarters. 

mailto:eugenie.pierre-justin@diplomatie.gouv.fr


  

 

 

 

 

 
Les Missions permanentes auprès des Nations Unies du Japon et de la France, en collaboration avec les Missions 

permanentes auprès des Nations Unies de la Thaïlande, du Bénin et du Chili ont l’honneur de vous convier à 
l’événement:  

 

Couverture Sanitaire Universelle: Comment la mettre en œuvre et 
l’évaluer 

Etudes de cas et enseignements 
 

Lundi 14 avril 2014 | 10h00 – 13h00 

Salle de conférence 1 (CB) | Siège des Nations Unies, New York  

 

Cet événement sera consacré à la mise en œuvre réussie de la couverture sanitaire 

universelle (CSU) dans plusieurs pays. Les intervenants mettront en lumière l’importance 

et la faisabilité d’assurer à chacun un accès aux soins de base sans risque financier. Les 

représentants des pays examineront comment leurs politiques nationales ont pu élargir 

l’offre de soins primaires de qualité tout en développant un modèle de financement 

durable. L’Organisation Mondiale de la Santé et le Groupe de la Banque Mondiale 

examineront la mise en œuvre et le suivi de la CSU. 

 

Un débat interactif permettra au public de poser des questions sur la mise en œuvre et le suivi de la CSU, et de 

discuter des liens entre la santé et l’agenda du développement durable. 

 

PROGRAMME 
 

INTRODUCTION 
Mr. Hiroyuki Yamaya, Directeur des Politiques Mondiales de Santé, Bureau de coopération 

internationale, Ministère des Affaires étrangères du Japon   
Ms. Corinne Brunon-Meunier, Directrice adjointe du Développement et des biens publics mondiaux, 

Ministère des Affaires étrangères de France  
 

PANEL 1: MISE EN OEUVRE 
Dr. Mongkol Na Songkhala, ancien Ministre de la Santé Publique de Thaïlande 

Dr. Dorothée A. Kinde-Gazard, Ministre de la Santé du Bénin 
Dr. David Evans, Directeur Gouvernance et Financement des systèmes de Santé, Organisation Mondiale 

de la Santé 
Echanges avec la salle 

 

PANEL 2: SUIVI 
Dr. Jeanette Vega, Directrice de FONASA, Fond National de la Santé du Chili  

Dr. Tim Evans, Directeur Santé, Nutrition et Population, Groupe de la Banque Mondiale 
Echanges avec la salle 

 
Modérateur : M. Michael Myers, Conseiller principal pour les politiques, Fondation Rockefeller 

 

Discussion : Save the Children  
 

RSVP avant le 10 avril à eugenie.pierre-justin@diplomatie.gouv.fr, et merci de signaler si vous avez 
besoin d’un badge ONU pour accéder au siège des Nations Unies. 

mailto:eugenie.pierre-justin@diplomatie.gouv.fr

